
 

 

 

 

 

 

 
 

 
 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 
Σέρρες, 9/9/2024 

 

Του: Κωνσταντίνου Μπούμπα, Βουλευτή Νομού Σερρών 
 
Προς: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
 

ΘΕΜΑ: «Ατελείωτα τα προβλήματα των αγροτών και των κτηνοτρόφων λόγω της 
δραματικά παρατεινόμενης ανεπάρκειας στη λειτουργία του ΟΠΕΚΕΠΕ» 

 
Κύριε Υπουργέ, 

Υπάρχει ένα τεράστιο θεσμικό κενό, όσον αφορά στις πληρωμές προς τους αγρότες με 
απόλυτη ευθύνη του ΟΠΕΚΕΠΕ και του Υπουργείου σας, αφού, (α) εξακολουθούν να 
λείπουν όλες οι εγκύκλιοι για τη βασική ενίσχυση, για τις συνδεδεμένες, για την 
αναδιανεμητική, για τις επιδοτήσεις νέων αγροτών, για τα καθεστώτα eco-schemes κλπ, (β) 
εξακολουθούν να λείπουν οι οδηγίες για τις μεταβιβάσεις δικαιωμάτων και για το Εθνικό 
Απόθεμα 2024, (γ) εξακολουθεί τον τρέχοντα μήνα να είναι κλειστό το σύστημα ΟΣΔΕ 2024, 
(δ) εξακολουθούν να μην έχουν δημοσιευτεί ακόμη τροποποιήσεις των εφαρμοστικών 
αποφάσεων για τις υποχρεώσεις αιρεσιμότητας, ενώ, θεωρητικά, οι παραγωγοί είναι 
υπόχρεοι να ακολουθήσουν όλους τους κανόνες αιρεσιμότητας, διαφορετικά, 
αντιμετωπίζουν ποινές! Ως εκ τούτου, προκύπτουν εύλογα ερωτήματα για το αν προτίθεσθε 
να αποκαταστήσετε, επιτέλους, την χαοτική κατάσταση που επικρατεί στον  ΟΠΕΚΕΠΕ, 
στον οποίο φορέα, ενώ έχει εγκατασταθεί καινούργια Διοίκηση, η λειτουργία του συνεχίζει 
να ζημιώνει τους αγρότες και τους κτηνοτρόφους, με επιτακτική την ανάγκη απάντησης των 
παρακάτω ερωτημάτων. 
 

 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 

1. Ποιοι είναι οι λόγοι για τους οποίους δεν έχουν τροποποιηθεί ακόμη οι εφαρμοστικές 
αποφάσεις για τα eco-schemes, ύστερα από τις αλλαγές που πραγματοποιήθηκαν στο 
στρατηγικό σχέδιο της ΚΑΠ και ποιοι είναι οι λόγοι για τους οποίους δεν έχει τροποποιηθεί 
ακόμη η εφαρμοστική απόφαση σχετικά με τις ασυμβατότητες ανάμεσα στα αγροτο-
περιβαλλοντολογικά και στα eco-schemes, ώστε να καθίσταται σαφές το τι προβλέπεται και 
το τι ισχύει σχετικά με τις προκηρύξεις της ΚΑΠ 2023-2027; 
2. Πού ακριβώς στηρίζεται η προδημοσίευση περί των Βιολογικών που μιλάει για 
ασυμβατότητα με τα eco-schemes, όταν η σχετική τροποποιημένη Υπουργική Απόφαση,   
που ισχύει ως σήμερα (ΦΕΚ 1137/Β΄/2024), μιλάει για ασυμβατότητες μεταξύ παλαιού ΠΑΑ 
2014-2022 και eco-schemes και όχι για τα προβλεπόμενα να ισχύουν εντός της περιόδου 
2023-2027;  

 

Ο ερωτών βουλευτής 
 

Κωνσταντίνος Μπούμπας 
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